
Interpelácia č. 81/2015   
 
 
5. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 14.9.2015  
 
 
Tomko:  
Interpelácia sa týka nadjazdu trebišovského ohľadom povrchu vozovky, či sa neplánuje na 
VÚC, vieme, že to patrí pod VÚC  oprava tohto povrchu, lebo z opačnej strany von 
z Trebišova je už pomaly tankodrom. 
 
PhDr. Čižmár: 
Čo sa týka spomínanej cesty v správe VÚC, ďalšia etapa opravy ciest bude plánovaná 
v novom programovacom období, takže už pôjde z peňazí nového programovacieho obdobia. 
Budeme sa uchádzať o opravu komunikácii, resp. budeme apelovať na opravu aj v rámci tohto 
regiónu a mesta ako takého. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ 
Dňa: 14.9.2015 
 
 
 
 
 
 
 
 


